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Aika keskiviikkona 8.9.2021 kello 18 
 
Paikka Kokoushuone Weber, Uusi ylioppilastalo 
 
Läsnä Arttu Manninen, Kaisa Naapuri, Milja Raippalinna, Katri Laitinen, Aliina Kaarna, Max Lainema, 

Jonna Rajala, Ella Kokkonen, Arttu Ahmala, Eveliina Väkeväinen 
 

1. Kokouksen avaaminen 
 

Puheenjohtaja Arttu Manninen avaa kokouksen 18.25. 
 
2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 
 
 Olemme laillisesti kokoon kutsuttuja ja päätösvaltaisia. 
 
3. Esityslistan hyväksyminen 
 
 Hyväksytään esityslista. 
 
4. Hallinto 
 

Jäsenrekisterin päivittäminen jatkuu. Nile laittaa HYY:lle viestiä sääntöuudistuksesta. 
 
5. Kulttuuri 
 

Rajoitusten vähentyessä voisi alkaa normaalimmin järjestämään, Kaisa alkaa 
suunnittelemaan. Puhutaan kulttuuritapahtumien järjestämistä muiden ainejärjestöjen 
kanssa, löytyisi ehkä enemmän osallistujia. 
 
Varpu Italiassa vaihdossa.  

 
6. Työelämä ja alumnit 
 

Katri selvittelee alumnigallerian toteutusta ja jatkoa Varpun kanssa, joka tosiaan syksyn 
vaihdossa. Haastateltavia pitäisi etsiä, mielellään eri aikoihin valmistuneita, Artulla 
kontakteja. Pyyntöä on tullut videoiden tekstittämisestä, mutta mietitään vielä, riittävätkö 
resurssit siihen. Keskustellaan myös tekstiversioiden kääntämisestä englanniksi. Jonna ja Max 
voivat osallistua kääntämiseen.  
 
Live-excut voisivat olla mahdollisia syksyllä. Kysytään ehdotuksia esim. Kontakti Facebook-
ryhmässä.  

 
7. Opintoasiat 
 

Kandi- ja gradugallerioihin kerätty materiaalia keväällä. Aliina jatkaa hommaa, kandien ja 
gradujen arvosanoilla ei ole väliä.  
 



Nelosperiodin palautteet luettu. Seuraava periodipalaute ennen tämän hallituskauden 
päättymistä. Muita palautteita voi laittaa nettisivuilta löytyvään jatkuvan palautteen 
lomakkeeseen.  
 
Maisteriseminaarin periodikohtaista aikataulua on muutettu suhteessa vanhaan, mikä 
asettaa osalle maisteriopiskelijoista merkittäviä haasteita valmistua suunnitellussa 
aikataulussa. Ongelma havaittu vasta hetki ennen syyslukukauden alkua, sillä yliopisto ei ole 
ilmoittanut muutoksesta opiskelijoille. Tästä oltu yhteydessä Eeva Luhtakallioon 
opiskelijoiden toimesta, käytännössä tuloksetta. Pyritään selvittämään asianomaisten 
mahdollisuutta suorittaa semma aikaisemmassa aikataulussa.  

 
Opintovastaavat käyvät kokouksissa aktiivisesti, kun tulee tietoa, milloin niitä järjestetään. 
 
Artulta kysytty lukupiiritoiminnasta ja siitä, myönnetäänkö Helsingissä sellaisesta noppia. 
Arttu tiedustelee Metsä-Simolalta kuka tietäisi asiasta.  
 
Pidetään pieni tauko ja palataan asiaan 19.23. 
 

8. Web- ja tiedotusasiat 
 
 Ei kokoukseen tuotavaa.  
 
9. Tilat 
 

Klusterin kaappi tarvitsee siivousta, Arttu tekee doodlen siivouspäivästä. Kannun 
siivousvuoroista ei ole kuulunut vielä.  

 
Kuppala (tai U37:n piha) poissa käytöstä alustavasti lokakuun loppuun asti. Nile laittaa 
Kannulle viestiä Kuppalan käyttömahdollisuuksista.  
 
HYY laittanut rajoituksista viestiä, niitä on höllennetty. 

 
10. KV ja suhteet 
 

Merikadetit ry lähestynyt yhteistyön merkeissä. Keskitytään kuitenkin Valtsikan järjestöjen 
kanssa tehtävään yhteistyöhön syyskaudella.  

 
Syysretken Väki ry:n (aikaisemmin Mana ry) kanssa voisi järjestää tänäkin vuonna. Viime 
vuonna sijoittui lokakuun alkupuolelle, mietitään 17.10. tai joku muu viikonlopun 
päivämäärä. Max yhteydessä heihin.  
 

11. Yhdenvertaisuus 
 
 Ei kokoukseen tuotavaa.  
    
12. Ympäristö 
 

Järjestöä kysytty tukemaan Vegaaninen HYY -adressia. Kontaktin toiminta ollut jo pidempään 
vegaanista ja ympäristöystävällistä, sopii siis järjestön arvoihin. 
 
Esitetään, että Kontakti ry tukee Vegaaninen HYY -adressia. Hyväksytään.   

 



13. Tapahtumat ja virkistys 
 

Menneet tapahtumat: 
 

Kontakti ollut Sosiaalitieteiden järjestöpiknikillä 26.8. vahvalla edustuksella. Paikalla n. 80 
henkilöä, vahvistetaan Konstruktiolta tarkempi luku.  
 
Kannunkaatajaisiin osallistuttu 6.9. Tapahtumassa kävi lähemmäs 200 henkilöä, merkkejä 
myyty hyvällä menestyksellä. 

 
Tulevat tapahtumat: 
 

Kannun fuksisuunnistus pe 10.9. klo 16 alkaen. Rastin paikka vielä epäselvä ja ideoidaan 
rastia kokoukseen jälkeen. Paikalle pääsee Milja, Katri, Jonna, Nile, Arttu ja Eve ainakin, 
Kaisa ehkä. Aiemmin ollut pääoman vaihtoa.  
 
Sosiologian henkilökunnan ja opiskelijoiden kaudenavaus ti 21.9. jos rajoitukset sallivat. 
Tiedot tapahtumasta laitettu sähköpostilistalle ja Facebookiin. Henkilökunta järjestää 
tapahtumaan pientä naposteltavaa ja virvokkeita. Pohditaan merkkimyyntiä. 
Tarkoituksena siis hengailla ja tutustua henkilökuntaan.  

 
Sosiaalitieteiden fuksisuunnistus ke 22.9. klo 17 eteenpäin, ei vielä Facebook-
tapahtumaa. Mietitään Kontaktin rastia lähempänä tapahtumaa.   

 
Keskustellaan PMF:stä. Alina-salikin toimisi, mutta Konulla ei ole sinne vuoroa. Jatketaan 
keskustelua kokousjatkoilla.  

 
14. Talousasiat 
 

Haalarimerkkimyynnistä kivat 300e Kannunkaatajaisista. Sosiologisenmeemikuvituksen 
ehdotuksesta lahjoitukset tehtäisiin Mieli ry:lle. Kuulostaa hyvältä hallituksen mielestä. 
Jargonjugusta tulevat tuotot siis sinne, maanantaina myyty 41 merkkiä. Muuten 
merkkimyynnissä ei olla vielä tuoton puolella. Myydään uusia (ja vanhoja) merkkejä myös 
Facebookin Haalarimerkkitorilla.  

 
Ehdotetaan, että käytetään tänään kokousjatkoilla kesän virkistäytymisrahastoa. 
Hyväksytään. 

 
15. Muut esille tulevat asiat 
 
 Ei kokoukseen tuotavaa.  
 
16. Posti 
 
 Ei olla haettu (vieläkään). Ensi kokoukseen.  
 
17. Seuraavan kokouksen ajankohta 
 
 Doodletaan syyskuun vikalle ja lokakuun ekalle viikolle.  
 

18. Kokouksen päättäminen 



 

 Puheenjohtaja päättää kokouksen ajassa 20.02.  


